陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



### CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 24083B

11th July 2025

Dear Parents/ Guardians,

### S5 Supplementary Examination / Pre-S6 Revision Test

S5 supplementary examination or pre-S6 revision test will be held from 5<sup>th</sup> August 2025 (Tue) to 8<sup>th</sup> August 2025 (Fri). All students must wear the proper school uniform on the examination days. Students should enter the school hall 15 minutes before the start of each session. They must follow the general regulations of school assessments and do their best in the supplementary examination / revision test.

In case that the Education Bureau announces closure of secondary schools due to adverse weather conditions, the examination/ test held that day will be postponed to 9<sup>th</sup> August 2025 (Sat) and the rest of the examinations/ tests will be held as originally scheduled.

If your son/ ward is sick, a parent or guardian should inform the school immediately. Your son/ ward should send a letter of excuse signed by a parent or guardian, along with a medical certificate for that day, to the School Office (Ms. Liang YingYin) using Microsoft Teams. If deemed appropriate, his performance will be assessed by the school based on his past records. Otherwise, a zero mark will be given for the missed examination/ test paper.

If the promotion of students is pending, the office will inform the relevant students and their parents of the examination results by phone on or before 19<sup>th</sup> August 2025 (Tue). The final decision on promotion is based on the results of the supplementary examination.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Po Chu, Fiona

Principal

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



### CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號:24083B

敬啟者:

# 中五補考及準中六複習測驗安排

學校將於 2025 年 8 月 5 日(星期二)至 2025 年 8 月 8 日(星期五)進行補考及準中六複習 測驗, 貴子弟在測考日必須穿著整齊校服回校,並在每個測考時段開始前 15 分鐘,安靜地 進入禮堂等候測考。他們必須遵守校內評估的規則並盡力完成測考。

如果教育局因惡劣天氣宣布中學停課,當天的測考將延期至 **2025 年 8 月 9 日 (星期** 六),其餘測考將按原定時間進行。

如果 貴子弟測考日期間生病,家長或監護人應立即通知學校。 貴子弟應向校務處 (Ms. Liang Ying Yin) 發送由家長或監護人簽署的請假信及當天的醫生證明,並使用 Microsoft Teams 提交。如校方接納缺席理由,學校將根據他的過往紀錄評估他的表現。否則,缺考的測考將給予零分。

如果 貴子弟升留班狀況為「待定」(Pending),學校會基於補考成績決定升留級,並將於 2025 年 8 月 19 日(星期二)或之前,透過電話通知家長或監護人升留班結果。

此致 中五級家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長 李寶珠 啟

二〇二五年七月十一日

# 陳瑞祺(喇沙)書院

九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零

# CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

## **Syllabus**

Subject	Examination syllabus	
BAFS	Financial Accounting, S5 syllabus (whole year)	
Biology	All S5 syllabus	
Chemistry	Planet Earth, Microscopic World I, Metals, Acids and bases, and Microscopic World II.	
Chinese Language	Same as Final Exam syllabus	
Chinese History	甲部及乙部	
CSD	S4 & S5 syllabuses	
Economics	S.4 & S.5 syllabuses (i.e. Book 1 to 3, Book 5 & Book 6 (up to Ch11))	
English	Same as Final Exam syllabus	
Geography	Opportunities & Risks, Dynamic Earth, Managing River & Coastal Environments,	
	Weather & Climate, Climate Change, Disappearing Green Canopy	
HMSC	S4 & S5 syllabuses	
ICT	S4 & S5 syllabuses	
Mathematics	Compound Linear Inequalities, Area and Volume, Polynomial (DSE type), Statistics	
	(DSE type), Equation of circles/locus, Counting and Probability, 3D Trigonometry	
	(paper folding/ inclined plane on horizontal ground)	
M2	Differentiation, Integration, Matrices and Determinants, Systems of Linear Equations	
PE (DSE)	Same as Final Exam syllabus	
Physics	Heat, wave motion, optics, radioactivity and nuclear energy	

### **Timetable**

Date	Time	S5 Subject
5 <sup>th</sup> August 2025 (Tue)	8:30 am – 9:30 am	中國語文 閱讀卷 (課文)
	10:00 am – 11:00 am	Economics / HMSC / PE(HKDSE) / ICT
	11:30 am – 12:30 pm	M2
6 <sup>th</sup> August 2025 (Wed)	8:30 am – 9:15 am	English Language (Reading)
	9:45 am – 10:45 am	Chemistry
	11:15 am – 12:15 pm	Biology
7 <sup>th</sup> August 2025 (Thu)	8:30 am – 9:30 am	Mathematics
	10:00 am – 11:00 am	BAFS/ 中國歷史
	10:00 am – 11:30 am	Geography
8th August 2025 (Fri)	8:30 am – 9:20 am	公民與社會發展
	9:45 am – 10:45 am	Physics
9 <sup>th</sup> August 2025 (Sat)		Reserve (後備)